
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Suchohrad zo dňa 17.4.2019 

so začiatkom o 18.30 hod. 
 

Prítomní: 
- starosta obce Jozef Temer 
- poslanci: Andrea Grujbárová, Zuzana Grujbárová, Peter Mráz, Radoslav Tomášek, Jakub 

Tóth, Ján Vallo, Ing. Peter Višváder 
- občania obce uvedení v prezenčnej listine 
- hostia Ing. Silvia Kapášová, Mgr. Ľubica Uhrinová (kandidátky na HK)  
 
Program zasadnutia: 
 

1) Zahájenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
2) Kontrola uznesení 
3) Voľba hlavného kontrolóra obce (prezentácia uchádzačov) 
4) Bufet na štadióne- energie, voda, plyn, vývoz odpadu (pripomienky nájomcu) 
5) Predloženie zápisu za rok 2018 do obecnej kroniky 
6) Rôzne 
7) Diskusia 
8) Záver 
 

K bodu č. 1 - Zahájenie, určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 
Starosta obce privítal poslancov a občanov. Informoval o programe zasadnutia. Spýtal sa, či 
chce niekto doplniť z poslancov niečo do programu. P. Tomášek chcel vedieť ďalšie 
informácie ohľadom výmeny kotlov a p. Grujbárová Zuzana ohľadom rokovania OZ a p. 
Grujbárová Andrea ohľadom prezentácie koreňovej ČOV všetky tieto pripomienky boli 
zaradené do bodu rôzne.  Za zapisovateľa určil Martinu Vasekovú, za overovateľov zápisnice 
Andreu Grujbárovú a Ing. Peter Višváder.  Starosta dal o takto doplnenom programe 
zasadnutia hlasovať. 
 
o 18.43 hod. prišiel Peter Mráz 
 
UZN č. 12/2019 

OZ schvaľuje:  

program zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 17. apríla 2019, v nasledovnom 
znení: 
 
Program zasadnutia: 
 

1) Zahájenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
2) Kontrola uznesení 
3) Voľba hlavného kontrolóra obce (prezentácia uchádzačov) 
4) Bufet na štadióne- energie, voda, plyn, vývoz odpadu (pripomienky nájomcu) 
5) Predloženie zápisu za rok 2018 do obecnej kroniky 
6) Rôzne 
7) Diskusia 
8) Záver 

 
neprítomný: [-]       hlasovali: [7]                    za:[7]             proti: [-]           zdržal sa: [-] 



 
K bodu č. 2 – Kontrola uznesení 
UZN č. 2/2019 OZ schvaľuje vývoz odpadových vôd od 1.3.2019 do Záhorskej Vsi, v prípade 
nedostatočnej kapacity vývozu stanovenom podľa % podielu  spoločnej ČOV,  zabezpečiť 
vývoz do Malaciek. -  Starosta sa v pondelok zúčastnil zasadnutia OZ obce Záhorská Ves, stále 
sa nevyváža do ČOV v Záhorskej Vsi. Starosta Záhorskej Vsi vyžaduje doklad o spôsobilosti 
fekálneho vozidla, ktorým vyváža p. Frišlovič. P. Frišlovič toto odmieta.  (P. Frišlovič bol 
prizvaný na OZ) Posledná dohodnutá alternatíva, že pokiaľ vymeníme na fekáli vývevu, 
nevidia problém vo vyvážaní. Do konca mesiaca by mal mať p. Frišlovič repasovaný fekál za 
traktor s objemom 8m3, ktorý bude mať novú vývevu. 
UZN č. 3/2019 OZ poveruje obecný úrad rokovať so starostom obce Záhorská Ves 

o finančnom vysporiadaní spoločnej ČOV za obdobie od 1.8.2018 do 28.2.2019 – Starosta 

rokoval so starostom Záhorskej Vsi, je tam dlh cca 8 tis. Eur, bude rokovať ďalej o znížení 

tohto dlhu, vyplatí sa všetko mimo zabezpečenia bežného chodu ČOV,  ostatné je stále 

predmetom rokovania 

UZN č. 4/2019 OZ poveruje obecný úrad pripraviť návrhy riešenia  likvidácie odpadových vôd 

a to najmä rozšírenie spoločnej ČOV Záhorská Ves využitím nádrží  v bývalom objekte 

Radomy alebo koreňovej čističky v spolupráci s poslancami Grujbárová Zuzana a Grujbárová 

Andrea- Pokiaľ nebude vyriešená situácia ohľadom vývozov odpadových vôd do Záhorskej 

Vsi, obec Záhorská Ves do rozšírenia nepôjde, ostatné v bode rôznom. 

UZN č. 5/2019 OZ berie na vedomie Predložené plnenie príjmov a výdavkov k 31.1.2019 
UZN č. 6/2019 OZ schvaľuje zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením U/1/2019 v zmysle 
ustanovenia § 14 ods. 2 písm. (a,b, c,) zákona č.583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách 
územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších  predpisov 
a použitie rezervného fondu na rekonštrukciu kotolne MŠ Suchohrad vo výške 18 786 Eur. - 
zrealizovaná 
UZN č. 7/2019 
OZ schvaľuje Dodatok k VZN č. 2/2015 o požiarnom poriadku obce - zrealizované 
UZN č. 8/2019 OZ schvaľuje v zmysle § 24 zákona č. 314/2001 o ochrane pred požiarmi v 
obci Suchohrad, ustanovuje na vykonanie preventívnych proti požiarnych kontrol, kontrolnú 
skupinu obce v tomto zložení  vedúci Bednarič Vladimír a členovia Grujbár Jozef a Polák 
Daniel do roku 31.12.2022 – táto kontrolná skupina začne pracovať na jeseň, keď sa začne 
vykurovacie obdobie 
UZN č. 9/2019 
OZ schvaľuje uzatvorenie dodatku č. 1 k Nájomnej zmluve na byt v budove súp. č. 62 
nájomcovia Polák Miroslav a Zdenka Rothová, ktorým sa predlžuje doba nájmu od 1.4.2019 
do 31.12.2019. – zrealizované, p. Polák chodí vždy do 15. dňa v mesiaci pravidelne platiť 
Aktuálne v čase konania zasadnutia však meškal s jednou splátkou, ktorú sľúbil zaplatiť 
v nasledujúcom týždni. 
UZN č. 10/2019 OZ berie na vedomie vyhlásenie výberového konania na miesto riaditeľa 
Materskej školy Suchohrad – informácie v rôznom 
UZN č. 11/2019 OZ vyhlasuje deň konania voľby hlavného kontrolóra obce Suchohrad na 12. 
apríla 2019. OZ schvaľuje funkčné obdobie hlavného kontrolóra od 1.5.2019 do 30.4.2025 
OZ stanovuje výšku pracovného úväzku hlavného kontrolóra na 0,25 – informácie v bode 3     
 
 
 
   
 



K bodu č. 3 – Voľba hlavného kontrolóra obce (prezentácia uchádzačov) 

Starosta informoval OZ, že bola vyhlásená voľba HK, prišli  prihlášky od dvoch kandidátov.  

Starosta kandidátky na hlavného kontrolóra obce predstavil: Ing. Silvia Kapášová ( v 

súčasnosti pôsobí ako hlavný kontrolór obce Láb) a Mgr. Ľubica Uhrinová zo Suchohradu. 

Starosta otvoril obálky uchádzačov a oboznámil  poslancov s obsahom obálok jednotlivých 

uchádzačov. Skonštatoval, že obálka p. Kapášovej obsahuje všetko, čo bolo potrebné k voľbe 

HK doložiť. Skonštatoval, že obálka p. Uhrinovej obsahuje všetko, čo bolo potrebné k voľbe 

HK doložiť. Po krátkej diskusii ostala v miestnosti p. Kapášová, ktorá sa krátko prezentovala 

a odpovedala na otázky p. Višvádera, p. Uhrinová zatiaľ opustila miestnosť. Po prezentácii p. 

Kapášovej sa vymenili. P. Kapášová opustila miestnosť a p. Uhrinová sa krátko prezentovala. 

P. Višváder položil tie isté otázky aj p. Uhrinovej. Starosta poďakoval obom účastníkom za ich 

prezentácie. 

P. Višváder sa vyjadril, že podľa neho to, že p. Uhrinová bola v minulom volebnom období 

poslancom OZ, je skôr nevýhoda, nakoľko môže prísť ku konfliktu záujmu, keď bude 

kontrolovať uznesenia alebo VZN, za ktoré v minulom volebnom období hlasovala, aj keď OZ 

je kolektívny orgán. A či vôbec o nej ako o kandidátke hlasovať. Ďalej uviedol, že výhodou 

uchádzača by mali byť skúšky HK a znalosť zákonov z tejto oblasti, ako to bolo uvedené 

v inzeráte. P. Grujbárová A. povedala, že HK nekontroluje hlasovanie jednotlivých poslancov, 

na čo jej p. Višváder povedal, že sa vyjadril, že OZ je kolektívny orgán.    

Starosta pristúpil k hlasovaniu: 

Kto je za to, aby za HK na 6 ročné obdobie bola  zvolená Ing. Silvia Kapášova? 

Za hlasoval 1 poslanec Ing. Peter Višváder 

Kto je za to, aby za HK na 6 ročné obdobie bola  zvolená za Mgr. Ľubica Uhrinová?  

Za hlasovalo 6 poslancov (Tomášek, Mráz, Grujbárová A., Grujbárová Z., Tóth, Vallo) 

Starosta konštatoval, že hlavnou  kontrolórkou na 6 ročné obdobie sa stáva Mgr. Ľubica 

Uhrinová a poďakoval  Ing. Silvii Kapašovej, ktorá následne odišla.  

 

K bodu č. 4 -Bufet na štadióne- energie, voda, plyn, vývoz odpadu (pripomienky nájomcu) 

Bod bol zaradení na žiadosť nájomcu p. Heleny Havlíkovej, aby sa OZ vyjadrilo k energiám, 

k spotrebe vody, všetkým bol zaslaný mail od p. Havlíkovej. P. Havlíková aj manželom boli na 

OZ. 

kópia mailu: 

„Poprosím najbližšie čo bude zastupiteľstvo, aby si dali aj bod a vyriešili  Bufet na Štadióne a 

aby sa vyjadrilo k platbám za elektriku, plyn a vodu k Bufetu . Na plyn máme jedny gamatky 

ktoré temperujú od novembra do marca a sporák kde idú max dva horáky a aj to max dve 

hodiny v kuse nakoľko máme otváracie hodiny od 18 hod večer a ohrievač vody A taktiež 

žiadam o preverenie meračov elektriky ,ale hlavne k vode, lebo podľa mňa nie je možné aby 

sme minuli 136 m3 za pol roka  vody ako počet žúmp čo boli  vyvezené. A aj tak mi obec dala 

zaplatiť Počet vyvezených žúmp bolo 4x .( január až jún ) . A to 17.1.2018 2x - 13.6. 1x a 20.6. 

1x  Auto vyvezie na jeden krát 8m 3 ...tj. 4x 8 je 32m3 a nie 136 m3 ! 

Od 1.7.2018 do konca roka 2018 ( Júl až december ) bola 5x ťahaná žumpa ..to je 40 m3  

Faktúry som zaplatila , ale dúfam že nájdeme  spoločné riešenie. Ja som si objednala pána  čo 

mi príde pomerať všetky spotrebiče a aj pre zistí, kde je možný únik elektriky, lebo tiež sa mi 

nepozdáva zatiaľ sme pre zistili za internet MY na bytovky platíme 40eur ročne.“ 



Starosta informoval, že bol uvedený stav ohľadom elektriky preveriť a premerať, spotreba 

vychádzala priemerne 13 KWH denne, z tohto dôvodu, keď sa budú na ihrisku konať obecné 

akcie spotreba el. energie sa vždy odpíše a o to sa im zníži suma za el. energie vo vyúčtovaní.  

Čo sa týka spotreby vody sú tam dva vodomery, jeden hlavný, ktorého stav opisuje BVS 

a druhý podružný, ktorý je v súčasnosti nečitateľný.   

 

19.48 hod. odišiel Ing. Višváder 

 

Nastala diskusia, či vymeniť podružný vodomer  alebo vytvoriť v súčinnosti  s BVS 

samostatné odberné miesto a pokúsiť sa zistiť z čoho vzniká zvýšená spotreba vody, nakoľko 

pri bežnom chode bufetu ide o vysokú spotrebu vody. Čo sa týka vody, el. energie a plynu či 

zabezpečiť podružné hodiny, ktoré by boli smerodajné pri vyúčtovaní nájomníkom.  

 

20.04 hod. prišiel Ing. Višváder 

 

Starosta na záver hrnul, aké kroky bude v tejto veci realizovať, preverí vytvorenie 

samostatného odberné miesta pre odber vody pre bufet  s BVS. Ak by to malo byť finančne 

náročné, tak by sa preverila druhá možnosť, zabezpečiť podružný vodomer. Odber el. 

energie  a plynu v prípade, že obec bude na ihrisku niečo realizovať tak sa bude stav 

odpisovať, čo sa nebude nájomcom pri vyúčtovaní účtovať. Tak isto preverí podružné hodiny 

na plyn a el. energiu.  

 

starosta vyhlásil o 20.23 hod. prestávku 

 

prestávka skončila 20.38 hod.  

 

p. Grubárová A. upozornila, že k bodu č. 3 Voľba HK nebolo prijaté uznesenie, ale sa len  

hlasovalo o jednotlivých kandidátoch. Následne dal starosta hlasovať. 

 

UZN č. 13/2019 

OZ schvaľuje  

na základe výsledkov hlasovania za hlavnú kontrolórku obce Suchohrad na funkčné obdobie 

od 1.5.2019 do 30.4.2025 s výškou pracovného úväzku 0,25 Mgr.  Ľubicu Uhrinovú 

 

neprítomný: [-]       hlasovali: [7]                    za:[6]             proti: [1]           zdržal sa: [-] 

                                                                                           p. Višváder 

 

Na OZ prišiel p. Frišlovič, ktorého starosta pozval,  tak sa  starosta vrátil k problému vývozu 

odpadovej vody do ČOV v Záhorskej Vsi. V krátkosti zhrnul to, o čom už na začiatku OZ 

poslancov informoval a vyzval poslancov, či majú k tomu nejaké otázky. P. Tomášek sa spýtal 

p. Frišloviča, či výveva na tom fekále je naozaj pokazená. P. Frišlovič mu na to odpovedal, že 

pri ťahaní žumpy z domácností sa vždy nájde nejaká tá mastná škvrna. Starostovi zo 

Záhorskej Vsi ide o to, aby zamedzil vyváženie Suchohradu do ČOV v Záhorskej Vsi povedal p. 

Frišlovič. 



P. Grujbárová A. na to, že celý čas všetci vieme, že celý problém je v tom, že starosta 

Záhorskej Vsi je jediný šéf ČOV, aj keď obec Suchohrad je spoluvlastník ČOV a nie je tam 

ochota spolupracovať.   

Starosta povedal, že z každej jednej vývevy, ktorá je výtlakom robená kvapká olej. Taktiež 

starosta povedal, že týmto argumentoval na OZ v Záhorskej Vsi a tiež, že neverí, že aj z ich 

fekálu nekvapká olej. P. Višváder povedal, že je nemysliteľné, aby kde dvaja sú v združení 

rovnocennými partnermi, rozhodoval jeden o všetkom. Nastala debata o potrebe zmene 

stanov a ukončenia súčasného stavu nevyvážania do ČOV do Záhorskej Vsi. Starosta otvorí 

rokovanie so starostom Záhorská Ves o zmene stanov. P. Tomášek navrhol vystúpiť zo 

združenia, nechať sa vyplatiť za našich podmienok a riešiť si vlastnú čističku. Pre potreby 

Záhorskej Vsi je v súčasnosti ČOV nedostačujúca a starosta Záhorskej Vsi si rieši na náš úkor 

svoj problém s nedostatočným vývozom. Uznesenia, ktoré boli k tejto problematike prijaté 

stále trvajú. P. Tomášek navrhol, že by sme obci Záhorská Ves náš podiel, ktorý máme v ČOV 

prenajímali, starosta preverí aj túto možnosť. Starosta poďakoval p. Frišlovičovi, že prišiel na 

OZ. 

 

K bodu č. 5 - Predloženie zápisu za rok 2018 do obecnej kroniky  

Starosta informoval OZ, že všetci v materiáloch obdržali návrh na zápis do obecnej kroniky za 

rok 2018.  Zápis obsahuje všetky základné údaje o živote obce a dôležitých udalostiach. 

P. Višváder upozornil, že v časti odpadové hospodárstvo, kde sú opísané nezhodili s vedením 

ČOV, by malo byť, že so starostom obce Záhorská Ves. P. Vaseková upozornila, že v roku 

2018 obec čerpala aj dotáciu z Fondu na obnovu umenia vo výške 1000 Eur na nákup kníh, 

ktoré v roku 2017 nevyčerpala.  

 

UZN č. 14/2019 

OZ schvaľuje predložený zápis za rok 2018 do obecnej kroniky s doplnením pripomienok 

 

neprítomný: [-]       hlasovali: [7]                    za:[7]             proti: [-]           zdržal sa: [-] 

 

K bodu č. 6 – Rôzne 

- o podmienkach poskytovania príspevku na stravu pre dôchodcov VZN 6/2016 

Starosta informoval o VZN 6/2016, v súčasnosti je evidovaných 7 dôchodcov, ktorým sa 

prispieva na stravu vo výške 1 Eur. Starosta zisťoval v okolitých obciach koľko prispievajú 

dôchodcom na stravu, Záhorská Ves 1 Euro, Kostolište neposkytuje príspevok, Jakubov 

poskytuje príspevok vo výške 0,50 centov, Gajary 0,64 centov a Vysoká pri Morave tento 

príspevok nikdy ani nezaviedla. Šj poskytuje služby 11 mesiacov v roku ( v mesiaci je cca 20 – 

21 prac. dní), čo pri pôvodnom počte a sume predstavuje ročne sumu  1617 Eur, dôchodci 

začínajú prejavovať záujem o túto službu. Do budúceho OZ sa  pripravení nové znenie tohto 

VZN.   

- o výberovom konaní na obsadenie pozície riaditeľa Materskej školy Suchohrad 

Bolo vyhlásené výberové konanie na obsadenie pozície riaditeľa MŠ, do stanoveného 

termínu sa nikto neprihlásil, p. Ružičková bude na obdobie ďalších  6 mesiacov poverená 

vedením Materskej školy v Suchohrade 

 



- pre komisiu na ochranu verejného záujmu 

Majetkové priznanie starostu obce Jozefa Temera, ktorý nastúpil do funkcie a p. Grujbárovej 

Andrei, ktorá skončila vo funkcii starostky, sú uložené na obecnom úrade, takže komisia na 

ochranu verejného záujmu, kde predsedom je p. Višváder a členmi p. Grujbárová A. a p. 

Vallo ich budú mať v prípade stretnutia komisie na obecnom úrade k dispozícii. 

 

- informácia o podaných žiadostiach 

- Nadácia  EPH (Nafta) nám schválila finančný príspevok vo výške 3000 Eur, ktoré budú z časti 

použité na refundáciu nákladov na kotolňu v MŠ 

- BSK nám schválilo z individuálnych dotácii (FP poskytuje župan BSK),  dotáciu vo výške 2200 

Eur, ktoré budú použité na refundáciu nákladov na kotolňu v MŠ 

 

- poplatky za inventár v KD 

Starosta informoval, že prišli za ním z inej obce, či by im zapožičal návleky okolo 80 ks 

a okrúhle stoly. V poplatkoch za zapožičanie takýto poplatok nefiguruje a vôbec v poplatkoch 

nie je rátané s požičaním mimo KD. Nastala diskusia o zapožičiavaní inventáru mimo obce 

a o výške poplatku. Starosta dal hlasovať o poplatku 3 € za požičanie návlekov.  

 

UZN č. 15/2019 

OZ schvaľuje  

cenu 3€ za požičanie návlekov mimo kultúrneho domu do inej obce 

 

neprítomný: [-]       hlasovali: [7]                    za:[6]             proti: [-]           zdržal sa: [1] 

                                                                                                                          p. Višváder 

- prezentácia koreňovej čističky 

P. Grujbárová Andrea pripravila pre účastníkov OZ prezentáciu koreňovej čističky, ktorá bola 

hovorovo- obrazová. (premietanie cez dataprojektor). 

V súčasnosti je veľkým problémom znečistenie vôd. V prírode asi takým najväčším 

bojovníkom so znečistením vôd sú mokrade. Bažiny v našom okolí plnia neskutočnú funkciu, 

čistia vodu, stabilizujú brehy, zadržiavajú vodu, dopĺňajú zásoby pitnej vody. Toto je vlastne 

ten ekosystém kde všetko so všetkým súvisí. V prírode je zabezpečené čistenie vôd práve cez 

tieto mokrade. Čistiarne vôd kopírujú to čo sa deje v prírode. Poznáme dva druhy čistiarní 

biologické a extenzívne alebo prírodné. Tieto prírodné sú alternatívou k tradičným čističkám. 

Dokážu upraviť mikroklímu, zlepšiť ideologické pomery a vlastne zabezpečujú aj všetky 

funkcie, ktoré boli spomenuté pri prirodzených mokradiach.  Poukázala na výhody a aj 

nevýhody. Jednou z výhod je, že dokážu prečistiť aj vody, ktoré majú nízku hladinu 

koncentráciu organických látok , môže tam byť kolísavé množstvo, kolísavá kvalita, môžu 

pracovať prerušovane, nízke prevádzkové náklady a minimálna údržba. Majú aj estetickú 

funkciu ako súčasť krajiny, zadržiavajú vodu v krajine. Nevýhodami sú náročnejšie na plochu, 

na ktorej sú umiestnené betónové nádrže. Fungovanie čističky, v nádržiach žijú mikróby, 

ktoré sa živia tým, čo mi pokladáme za odpad. Dokážu spracovať rôzne liečivá ako sú 

antibiotiká a iné takéto látky, ropné látky. Možnosť získania finančných prostriedkov na 

vybudovanie koreňovej čističky z dotácií . Obec vlastní pozemok, ktorý by bol vhodný na 



vybudovanie takejto čističky. Pre porovnanie vývoz do Malaciek, vývoz do Záhorskej Vsi 

a koreňová čistička, tak koreňová čistička je najlacnejšia. 

P. Vallo sa spýtal, čo sa robí s tým pevným odpadom čo vznikne? P. Grujbárová mu 

odpovedal, že sa to môže použiť ako hnojivo alebo sa to vyváža na lúky. Tak isto je tam 

potrebná nejaká údržba, takže cca 2 x do roka treba tieto pozemky kosiť, následne sa znovu 

samé obnovujú. Princíp fungovania: fekál sa vypustí do komory, z ktorej odpadová voda 

následne odtečie medzi kamene a na tých kameňoch rastie kultúra, ktorej mikróby sa živia 

odpadovou vodou.  Obec podá  žiadosť na získanie  finančných prostriedkov z MAS Dolné 

Záhorie na vypracovanie štúdie na koreňovú čističku.   

 

- predĺženie  poskytnutia NaFP MAS Dolné Záhorie a členský príspevok 

Starosta informoval, že bol schválený členský príspevok pre obce vo výške 200 Eur/ 1 rok. 

Zároveň informoval, že ešte stále MAS Dolné Záhorie nezískala finančné prostriedky na 

zabezpečenie chodu tohto  združenia. Z tohto dôvodu treba schváliť predĺženie termínu 

poskytnutia návratných finančných prostriedkov do 31.12.2020.O takomto návrhu dal 

starosta hlasovať. 

  

UZN č. 16/2019 

OZ schvaľuje 

predĺženie poskytnutia návratných FP pre združenie MAS Dolné Záhorie do 31.12.2020 

 

neprítomný: [-]       hlasovali: [7]                    za:[6]             proti: [1]           zdržal sa: [-] 

 p. Višváder 

 

- rekonštrukcia kotolne MŠ 

Starosta odovzdal slovo p. Tomáškovi, ktorý požiadal, aby to bola rekonštrukcia kotolne MŠ 

doplnená do bodu rôzne 

P. Tomášek povedal, že na OZ pochopil situáciu tak, v kotolni v MŠ vznikla havarijná situácia, 

kde vznikla potreba urýchlene rozhodnúť. Starosta mu na to povedal, že snažili sme sa 

urýchlene zohnať cenovú ponuky, nakoľko v prípade pretrvávania uvedenej havárie by bolo 

treba zatvoriť MŠ. Starosta opäť opísal celú situáciu, ktorá predchádzala vzniku havarijnej 

situácie v kotolni MŠ. P. Tomášek mu vysvetlil, že mu ide o to, že ich včas neinformoval 

všetkých o vzniknutej situácii. Požiadal ho, aby ich do budúcnosti včas informoval  o takýchto 

vzniknutých situáciách, poprípade zvolal pracovnú poradu.    

 

- informácia o stavebných pozemkov 

Starosta informoval, že na obecný úrad bola doručená žiadosť o odkúpenie pozemkov, ktoré 

boli v minulosti ponúknuté na odkúpenie P. Grujbárová A. informoval starostu, že sú tam 

ešte 4 voľné stavebné pozemky, kde bola zrušená OVS na predaj z dôvodu, že firma, ktorá 

vyhrala nedodržala podmienky a finančná zábezpeka, ktorú zložila, prepadla.  

 

 

22.52 hod odišiel Višváder 

 



- verejné osvetlenie – Starostu oslovil zástupca americkej firmy Aretax-les s.r.o., že vypracuje 

analýzu, na základe informácií, ktoré mu poskytne starosta, zapožičal jednu lampu, aby bola 

vidieť svietivosť, bude umiestnené pri autobusovej zástavke, pri križovatke, kde dlhodobo 

vypadáva lampa  

 

-uvoľnený byt na bytovke – p. Jankovičová, ktorá mala uvoľniť byť si to rozmyslela, z dôvodu, 

že mala ísť pracovať do zahraničia, čo sa nakoniec nezrealizovalo 

 

- pripomienky k vedeniu OZ – P. Grujbárová Z. poďakovala, že materiály pre poslancov boli 

veľmi dobre pripravené, nakoľko ona ako nový poslanec sa na dnešnom zastupiteľstve na 

základe toho oveľa lepšie orientovala a aj zápisnica z minulého zasadnutia bola dobre 

spracovaná. Takisto pochválila ako starosta v priebehu zasadnutia napomínal občanov 

a zúčastnených, keď im nebolo udelené slovo. OZ by malo byť o nejakej kultúre rokovania. 

Zároveň, je nevhodné, aby poslanci odchádzali z rokovania skôr  ako starosta ukončí 

rokovanie OZ. 

 

-príspevok na detské ihrisko v MŠ – p. Tóth informoval OZ, že v MŠ bolo stretnutie rodičov 

ohľadom úpravy a obnovenia hracích prvkov v materskej škole a spýtal sa, či môžu rátať 

s finančnou pomocou obce, toto im bolo prisľúbené.  

 

 

K bodu č. 7 – Diskusia 

 

K bodu č .8 - Záver 

O 23,30 hod. starosta poďakoval prítomným poslancom za účasť a ukončil zasadnutie. 
 
V Suchohrade, dňa  
 
 
 
Zapísala:  Martina Vaseková                                       Overovatelia: Andrea Grujbárová 
 
 
 
 Ing. Peter Višváder 
S uzneseniami súhlasí 
Jozef Temer 
starosta obce 


